
1 

 

Projekt protokołu nr LXVII/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 27 lutego 2024 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 18:37. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski, poinformował, że 

obrady są prawomocne, w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 

radnych. W trakcie obrad przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 21 radnych. 

Nieobecni byli Elżbieta Kozakiewicz i Michał Nowak. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonych gości: 

Pana Marcina Nowaka – Dyrektora Zarządu Zlewni w Gliwicach, 

Pana Abdullah Al Selwi – Dyrektora Zarządu Zlewni w Opolu, 

Pana Huberta Adamka – Komendanta Powiatowego Policji w Kędzierzynie-Koźlu. 

Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. Zaproponował wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie w sprawie stwierdzenia wyboru ławnika sądowego na 

kadencję w latach 2024-2027:  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (11) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek obrad został rozszerzony o ww. 

punkt. 

Porządek obrad LXVII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia 

się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr LXVI/23 z sesji Rady Miasta z 30 stycznia 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
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5. Stan bezpieczeństwa powodziowego, plany dalszych działań w kierunku poprawy 

infrastruktury przeciwpowodziowej oraz informacja o działaniach mających na celu 

zapobieganie śnięciu ryb. 

6. Porządek i bezpieczeństwo publiczne.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Piastów-Powstańców 

Śląskich w Kędzierzynie-Koźlu (inicjatywa uchwałodawcza radnego Michała Nowaka). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Rogi, w rejonie ulicy Bukowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławnika sądowego na kadencję w 

latach 2024-2027. 

14. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr LXVI/24 z sesji Rady Miasta z 30 stycznia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr LXVI/24 z sesji 

Rady Miasta z 30 stycznia 2024 r: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 11 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (11) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Jacek Król, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 
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4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 31 stycznia 2024 r. do 26 lutego 

2024 r., podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów 

kierownictwa wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania 

podatkowego” (pismo Or.0057.2.2024 z dnia 20 lutego 2024 r. oraz z dnia 26 lutego 2024 r. 

będące uzupełnieniem informacji z dnia 20 lutego).  

 

 

5. Stan bezpieczeństwa powodziowego, plany dalszych działań w kierunku poprawy 

infrastruktury przeciwpowodziowej oraz informacja o działaniach mających na celu 

zapobieganie śnięciu ryb. 

 

Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Józef Muc poinformował, że o stopniu 

zabezpieczenia Kędzierzyna-Koźla przed powodzią decydują trzy ważne inwestycje: wał przy 

oczyszczalni ścieków, wał Głubczycka-Chrobrego, wał Lasaki-Poborszów. Ukończenie 

dwóch ostatnich inwestycji zapewni pełne bezpieczeństwo naszej gminie.  

 

Ireneusz Wiśniewski zwrócił się z pytaniem o szanse na dokończenie inwestycji budowy wału 

Lasaki-Poborszów.  

 

Abdullah Al Selwi poinformował, że budowa wału Lasaki-Poborszów następuje w trzech 

planach, pierwszy z nich jest to plan zarządzania ryzykiem powodziowym, do którego zostało 

wpisane to zadanie. Dodał, że powinny wpłynąć środki z Unii Europejskiej, projekt będzie 

kosztował ok. 35 mln. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są już przeznaczone środki na ten cel. 

 

Dyrektor Zarządu Zlewni w Opolu zapewnił, że są w planie już od kilku lat, jak wpłyną 

środki z Unii Europejskiej inwestycja zostanie uruchomiona, na tą chwilę nie może nic 

obiecać, ponieważ jest to zbyt duża inwestycja.  

 

Ireneusz Wiśniewski zapytał, czy w województwie opolskim są jeszcze miejsca wymagające 

szybkiego zabezpieczenia. 

 

Abdullah Al Selwi wyjaśnił, że na pierwszym miejscu jest Koźle. 

 

Dyrektora Zarządu Zlewni w Gliwicach, Marcin Nowak poinformował, że zdecydowana 

większość miasta Kędzierzyn-Koźle podlega pod Zarząd Zlewni w Gliwicach. Na ten rok na 

zadania utrzymaniowe w mniejszych ciekach, które są dopływami Kłodnicy czy rzeki Odry 

zostało przeznaczone ok. 1 mln zł. Podkreślił, że mają świadomość, że do wykonania jest 

prawostronne obwałowanie rzeki Odry od Dziergowic do osiedla Pogorzelec, jest to 

kosztowny i długotrwały proces, ale jest wpisane we wszystkie możliwe plany. 

 

Andrzej Kopacki zaznaczył, że jedną z najważniejszych inwestycji hydrotechnicznych 

ostatnich lat jest zbiornik retencyjny Racibórz Dolny, który w dużym stopniu chroni powiat 

kędzierzyńsko-kozielski. Podziękował za zabezpieczenia wału w gminie Cisek, zrobienie 

wału Kędzierzyn, który chroni oczyszczalnię ścieków i osiedle Pogorzelec. Zwrócił uwagę, że 

odcinek Lasaki-Poborszów nie jest długi, a bardzo długo trwa ta inwestycja. Podkreślił, że 

samorząd wspiera Wody Polskie, miasto realizowało swoje zadania np. wybudowana za ok. 1 
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mln zł. zastawka na potoku Lineta. Zwrócił się z prośbą o kładzenie nacisku na pozyskanie 

funduszy unijnych.  

 

Kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Józef Muc podzielił się opinią, że przyczyną 

występowania śniętych ryb jest prosty łańcuch składający się z zasolenia wodami 

kopalnianymi Odry, cieków i kanału, rozwoju złotej algi, oraz toksyn, które uśmiercają ryby.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że potrzeba lat na odrodzenie ekosystemu, przypuszcza, 

że Odra będzie rzeką martwą. Jego zdaniem trzeba podejść do sprawy bardzo poważnie, może 

trzeba rozpocząć współpracę z innymi gminami, przez które przepływa rzeka Odra. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

6. Porządek i bezpieczeństwo publiczne. 

 

Komendant Powiatowy Policji Hubert Adamek przedstawił prezentację na temat stanu 

bezpieczeństwa na terenie powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał o wykrywalność przestępstw przez monitoring miejski. 

 

Hubert Adamek wyjaśnił, że za każdym razem kiedy dochodzi do wykroczenia lub 

przestępstwa policja występuje o zabezpieczenie monitoringu, nie ma to znaczenia czy jest to 

monitoring miejski czy prywatny, nie prowadzi statystyk w tym zakresie.  

 

Marek Piasecki zapytał, czy odkąd istnieje monitoring miejski zmniejszyła się przestępczość 

w Kędzierzynie-Koźlu dokonywana przez osoby z innych województw ościennych. 

 

Komendant Powiatowy Policji potwierdził, że jest mniej zdarzeń, nie ma już takiego 

problemu jaki był kilka-kilkanaście lat temu, że mieszkańcy w szczególności z województwa 

śląskiego przyjeżdżali do Kędzierzyna-Koźla i dokonywali różnego rodzaju przestępstw. 

Wynika to również z mniejszej ilości przestępstw ogółem oraz zmiany działań przestępców, 

którzy przenieśli się do Internetu.  

 

Jacek Król zapytał, czy zmniejszyło się zagrożenie ze strony Zdzieszowic w postaci kradzieży 

samochodów. 

 

Komendant potwierdził, że się zmniejszyło.  

 

Jacek Król zapytał, czy policja posiada statystykę użytkowania przez mieszkańców aplikacji – 

Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa, ile jest zgłoszeń w ciągu roku i jak się to 

kształtowało w latach.  

 

Hubert Adamek potwierdził, że dysponuje takimi danymi i w ciągu kilku minut będzie je 

miał.  

 

Andrzej Kopacki zwrócił uwagę na stan nawierzchni ulicy Piastowskiej, na której przez 

ubytek w drodze doszło do  wypadku rowerowego.  

 

Komendant Powiatowy Policji poinformował, że w sytuacji zdarzenia na danej drodze policja 

występuje do zarządcy drogi o naprawę nawierzchni. 
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Sławomir Wołkowiecki zapytał o obsadzenie stanowisk w policji, jakie są braki i potrzeby. 

 

Komendant Powiatowy Policji poinformował, że w całej komendzie powiatowej na 202 etaty, 

na dzień 1 marca brakuje 34 osoby. Spowodowane jest to przede wszystkim przejściem na 

emeryturę i przeniesieniem części policjantów na Śląsk.  

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy są przewidziane patrole w terminach wiosenno-letnich na 

terenie parku w Koźlu, gdzie dużo młodych ludzi przychodzi po imprezach na Wyspie i 

zachowują się w nieodpowiedni sposób.  

 

Hubert Adamek zapewnił, że takie patrole będą realizowane, choć bywają problemy z 

zachęceniem młodych policjantów do pracy ponadnormatywnej. Dodał, że pozyskanie 

funkcjonariuszy chętnych do pracy jest coraz cięższe.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z kolejnym pytaniem, czy więcej się zgłasza do pracy w 

policji kobiet czy mężczyzn. 

 

Hubert Adamek poinformował, że jest zwiększona liczna pań, które chcą służyć w policji, 

jednak zawód ten jest w dalszym ciągu zdominowany przez mężczyzn.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę na zły stan nawierzchni zatoczki autobusowej przy przystanku nr 

96 na ul. Damrota.  

 

Jacek Król zapytał na ile Komendant Powiatowy Policji może wspomagać się kadrą z Opola, 

która jest pod dyspozycją Komendy Wojewódzkiej.  

 

Komendant wyjaśnił, że do 20 dnia każdego miesiąca składa zapotrzebowanie Komendantowi 

Wojewódzkiemu Policji na służby samodzielnego pododdziału prewencji, który również ma 

ograniczone wakaty. 

Wracając do pytania radnego Króla odnośnie zgłoszeń naniesionych w aplikacji Krajowa 

Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa poinformował, że w 2022 r. było ich 756, z czego 

potwierdzonych i wyeliminowanych było 54%, natomiast w roku 2023 było 759, a 

potwierdzone i wyeliminowane na poziomie 43%.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu w temacie dotyczącym policji, prowadzący obrady 

ogłosił przerwę, która trwała od 15:35 do 15:50. 

 

Po przerwie Komendant Straży Miejskiej Aleksy Ptaszyński poinformował, że na ten moment 

w straży jest zatrudnionych 22 pracowników, są dwa wakaty i są kandydaci chętni do pracy. 

Dodał, że od kilku lat zwiększył się zakres obowiązków strażników miejskich. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z prośbą o monitorowanie placów zabaw po godzinie 

19. Zapytała również o liczbę schronów w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Komendant Straży Miejskiej poinformował, że jest to pytanie do Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na rowerzystów, którzy jeżdżą bez odpowiednich 

odblasków i są niewidoczni na drogach.  
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Grzegorz Chudomięt stwierdził, że sporo osób na rowerze i hulajnodze porusza się po 

chodniku z dużą prędkością i często dochodzi do wypadku. Podkreślił, że rozwiązaniem na 

nielegalne składowiska są fotopułapki.  

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że rowerzyści jeżdżą z dużą prędkością również w 

parku i zapytał, czy można postawić przed wejściem do parku znak, że piesi mają 

pierwszeństwo.   

 

Aleksy Ptaszyński wyjaśnił, że z przepisów ustawy Prawo o ruchu drogowym wynika, iż w 

sytuacji braku oznaczenia ścieżki rowerowej i jest tylko sam chodnik lub ciąg pieszo-

rowerowy, to bezwzględne pierwszeństwo maja piesi.  

 

Andrzej Kopeć zauważył przesycenie znakami drogowymi, zwrócił się z prośbą o zrobienie 

ich przeglądu. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na hałas przejeżdżających motocykli, zapytał o 

przeprowadzanie kontroli stanów technicznych tych pojazdów. 

 

Komendant Straży Miejskiej odpowiedział, że straż nie ma uprawnień do takiej kontroli, 

należy to wyłącznie do policji. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie  pozytywnie  11  głosów  ,,za”  zaopiniowała  projekt  uchwały w 

sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR LXVII/777/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa  

oraz wyznaczenia inkasentów 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Piastów-Powstańców Śląskich 

w Kędzierzynie-Koźlu (inicjatywa uchwałodawcza radnego Michała Nowaka). (punkt zdjęto 

z porządku obrad) 

Adam Oczoś poinformował, że składa wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Piastów-Powstańców Śląskich w Kędzierzynie-

Koźlu. Komisja Infrastruktury stosunkiem  głosów:  ,,za”  -  2,  „przeciw”  -  4,  

„wstrzymujących  się”  -  1, negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Rada Osiedla 

oraz mieszkańcy wyrazili negatywną opinię, na posiedzeniu komisji zaproponowano radnemu 

Michałowi Nowakowi, aby skonsultował z mieszkańcami swój projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Adama Oczosia o 

zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na osiedlu Piastów-

Powstańców Śląskich w Kędzierzynie-Koźlu: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że projekt uchwały został zdjęty z porządku 

obrad. 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego 

na terenie osiedla Rogi, w rejonie ulicy Bukowej. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVII/778/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie 

osiedla Rogi, w rejonie ulicy Bukowej 

           (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania 

Komitetu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć poinformował, że komisja  

stosunkiem  głosów:  „za”  –  9,  ,,przeciw”  –  0,  „wstrzymujących  się”  –  1, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad 

działania Komitetu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że dokument jest długi i skomplikowany. 

Artur Maruszczak poinformował, że ustawa określa pewne wymagania i gmina musi działać 

zgodnie z tą ustawą.  

Andrzej Kopeć poinformował, że na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej został 

złożony wniosek ustny przez radnego Dominika Szustakiewicza, aby stosować tą sama 

nomenklaturę, jeśli chodzi o nazewnictwo „dni” albo „dni robocze”. 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że uwaga radnego Szustakiewicza 

dotyczyła wyłącznie paragrafu 3 ust. 13, radny może złożyć wniosek pisemny na sesji. 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że spodziewał się iż wystarczy tylko zwrócić uwagę 

na posiedzeniu komisji, ale może w tej chwili złożyć wniosek pisemny.   

Prowadzący ogłosił 10 minut przerwy na przygotowanie wniosku. Przerwa trwała od 16:30 do 

16:40. 
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Po przerwie Dominik Szustakiewicz odczytał przygotowany wniosek „W przypadku  

dostarczenia  niekompletnych  dokumentów,  Prezydent  Miasta  lub  osoba  przez  niego 

upoważniona wzywa do uzupełnienia dokumentacji. Uzupełnienia dokumentacji można 

dokonać tylko raz. W przypadku, gdy kandydat na członka Komitetu nie uzupełni 

dokumentacji w terminie 3 dni roboczych od otrzymania stosownej informacji – jego 

zgłoszenie pozostawia się bez rozpatrzenia”.   

Prowadzący obrady poddał ww. wniosek pod głosowanie: 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Następnie głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania 

składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle wraz z 

przyjętym wnioskiem: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVII/779/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć poinformował, że komisja  

stosunkiem  głosów:  „za”  –  7,  ,,przeciw”  –  1,  „wstrzymujących  się”  –  4, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVII/780/24   

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Andrzej Kopeć poinformował, że komisja  

stosunkiem  głosów:  „za”  –  7,  ,,przeciw”  –  1,  „wstrzymujących  się”  –  4, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

UCHWAŁA NR LXVII/781/24 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej  

na lata 2024-2039 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławnika sądowego na kadencję w latach 

2024-2027. 

 

Katarzyna Dysarz, przybliżyła treść opinii Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027 z dnia 21 lutego 2024 r. w 

składzie Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz i Ewa Stogniew. 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła procedurę głosowania. Poinformowała, że 

wybór ławników przeprowadza się w sposób tajny, radni głosują za pomocą kart 

ostemplowanych pieczęcią rady a głosowanie przeprowadza wybrana z grona rady komisja 

skrutacyjna z wyłonionym przez siebie przewodniczącym.  

Grzegorz Chudomięt zapytał kiedy ławnik jest wybrany.  

Mecenas wyjaśniła, że wyboru dokonuje się poprzez oddanie głosu w głosowaniu tajnym, 

natomiast podjęcie uchwały ma charakter deklaratoryjny, ponieważ decyzje radnych wobec 

innych organów zazwyczaj przybierają formę uchwały.   

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy kandydat na ławnika musi otrzymać konkretną liczbę 

głosów. 

Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że musi być wybrany zwykłą większością głosów.  

Katarzyna Dysarz zgłosiła swoją kandydaturę oraz kandydaturę radnego Andrzeja Kopcia. 

Radny wyraził zgodę na pracę w komisji. 

 

Ireneusz Wiśniewski zgłosił kandydaturę radnej Ewy Stogniew. Radna wyraziła zgodę na 

pracę w komisji.  
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Prowadzący obrady złożył wniosek o zamknięcie listy kandydatów i poddał go pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło powołania komisji skrutacyjnej w składzie: Katarzyna Dysarz, 

Andrzej Kopeć, Ewa Stogniew: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk*, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

*radna Halina Mińczuk z powodu problemów technicznych w systemie eSesja oddała głos 

„za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że komisja w podanym składzie została powołana. Następnie 

ogłosił przerwę, która trwała od 17:27 do 17:37.  

 

Po wznowieniu obrad Katarzyna Dysarz poinformowała, że została wybrana przez komisję 

skrutacyjną na przewodniczącą. Następnie przedstawiła sposób głosowania.  

 

Po wyjaśnieniach przystąpiono do głosowania. Radni kolejno wyczytywani wg listy obecności 

odbierali kartę, a następnie po dokonaniu skreśleń wrzucali ją do urny. Po oddaniu 

wszystkich głosów, komisja skrutacyjna udała się do Biura Rady Miasta w celu sporządzenia 

protokołu z tajnego głosowania.  

 

Po krótkiej przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Dysarz odczytała 

protokół z ustalenia wyników głosowania w wyborach ławników do Sądu Rejonowego w 

Kędzierzynie-Koźlu sporządzony na sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 27 lutego 

2024 roku na kadencję od 2024 r. do 2027 r.: 
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Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – radna Katarzyna Dysarz;  

2) członek Komisji Skrutacyjnej – radna Ewa Stogniew; 

3) członek Komisji Skrutacyjnej – radny Andrzej Kopeć; 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

 

1. Liczba radnych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle: 23. 

    Obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 18. 

 

2. Na ławników do Sądu Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu zgłoszono jedną kandydaturę: 

Ewa Betlej. 

 

3. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 18. 

 

4. Liczba kart wyjętych z urny: 18. 

 

5. Liczba kart nieważnych wyjętych z urny: 0.  

 

6. Liczba głosów oddanych na kandydata: 

 

a) za wyborem kandydata na ławnika   17 głosów,  

b) przeciw wyborowi kandydata na ławnika   1 głosów, 

c) bez dokonania wyboru     0 głosów; 

 

Wobec powyższego, Komisja Skrutacyjna stwierdza, że kandydatka Ewa Betlej uzyskała 

więcej głosów za wyborem niż przeciw wyborowi i została wybrana na ławnika do Sądu 

Rejonowego w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

Ponadto komisja stwierdza, że podczas głosownia nie zaszły żadne okoliczności, które mogły 

mieć wpływ na ważność głosowania. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano: 

 

1) przewodniczący Komisji Skrutacyjnej    ………………………… 

 

2) członek Komisji Skrutacyjnej     ………………………… 

 

3) członek Komisji Skrutacyjnej     ………………………… 

 

 

Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że odbyte głosowanie jest podjęciem decyzji o 

wyborze i bezzasadne jest podjęcie uchwały. 

 

Mecenas Orpel-Śmigielska stwierdziła, że rozumie argumenty przedmówcy, jednak tak się 

przyjęło, że do prezesa sądu przekazuje się uchwałę, która stwierdza ten wybór. Jest to 

stwierdzenie stanu faktycznego, który zaistniał na mocy głosowania. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał co by się stało, gdyby radni zagłosowali przeciw. 

 

Mecenas odpowiedziała, że rekomendowałaby, aby do sądu przekazać wyciąg z protokołu. 
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Jacek Król stwierdził, że po to było głosowanie tajne, aby na tym zamknąć temat głosowania.  

 

Andrzej Kopeć zgadza się z tym, że jest to dublowanie głosowania, w poprzednich wyborach 

było jedne głosowanie tajne. 

 

Mecenas Orpel-Śmigielska poinformowała, że odkąd pamięta było głosowanie nad uchwałą, 

podkreśliła, że w tej uchwale radni nie dokonują wyboru, tylko stwierdzają stan faktyczny. 

Taka praktyka obowiązuje również w innych gminach. 

 

Jacek Król złożył wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

stwierdzenia wyboru ławnika.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że jest przeciwny temu wnioskowi.  

 

Andrzej Kopeć poinformował, że nie weźmie udziału w głosowaniu nad ww. wnioskiem.  

 

Ewa Czubek podzieliła się opinią, że to głosowanie ma być w sprawie stwierdzenia wyboru 

ławnika, a nie w sprawie wyboru ławnika, nie ma przeciwwskazań, aby osoba, która 

głosowała przeciw wyborowi kandydatki na ławnika, w tej chwili zaakceptowała wybór rady. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek radnego Króla. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 3, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, 

Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wniosek nie został poparty. Następnie poddał 

pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławnika sądowego na 

kadencję w latach 2024-2027: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (7) 
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Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (2) 

Elżbieta Kozakiewicz, Michał Nowak 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR LXVII/782/24  

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 27 lutego 2024 r. 

w sprawie stwierdzenia wyboru ławnika sądowego na kadencję  

w latach 2024-2027 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

14. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę na stan boisk osiedlowych, zalegające sterty liści, 

brakujące przęsła, boiska stopniowo ulegają degradacji, jego zdaniem powinien być nadzór 

nad tymi obiektami.   

 

Dominik Szustakiewicz złożył wniosek o wyremontowanie chodnika zlokalizowanego za 

budynkiem na ul. Wierzbowej 2, prowadzącego do przedszkola nr 23. Ponadto poruszył 

kwestię portalu mapowego „Inspire Hub”, zapytał czy jego zgłoszenie zostało przekazane do 

Starostwa Powiatowego.   

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że gmina zawsze przekazuje sprawy dotyczące powiatu do 

Starostwa Powiatowego.  

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że dobrze by było gdyby zgłoszenie w tym portalu 

automatycznie trafiało do odpowiednich osób. Zwrócił uwagę, że przy zgłoszeniach trzeba 

podawać adres mailowy, jego zdaniem mieszkańcy mogą mieć z tym opory. 

 

Artur Maruszczak stwierdził, że chodzi o to aby mieć kontakt z osobą zgłaszającą, pewne 

sprawy wymagają dodatkowych informacji,     

 

Dominik Szustakiewicz podzielił się opinią, że jest to bardzo ciekawy portal a mało 

mieszkańców o nim wie. Zwrócił się z prośbą o rozważenie wprowadzenia opcji zgłoszenia 

anonimowego. 

 

Tomasz Scheller zgłosił, że na boisku w Sławięcicach piłkochwyt leży na ziemi, wie, że na 

wielu obiektach MOSiR-u jest społeczny opiekun do drobnego serwisu. Ponadto zapytał, od 

kiedy gmina zaczyna łatanie dziur.  

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że jest to już wykonywane. 

 

Tomasz Scheller zapytał, czy udało się dowiedzieć o co prosił w dniu wczorajszym, czyli 

temat wyceny działek, które są trybem ZRID przejmowane od mieszkańców m.in. Miejsca 

Kłodnickiego pod budowę łącznika, dlaczego osoba, która robiła operat nie sugerowała się 

tymi cenami, które były przy budowie obwodnicy na tym samym terenie dwa lata temu.  
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Artur Maruszczak odpowiedział, że gmina nie ma do tego wglądu, ponieważ trzeba 

porozmawiać z rzeczoznawcą, który jest zatrudniony przez Starostwo Powiatowe. Najlepiej 

zapytać osoby, której ta wycena dotyczy, ona powinna mieć takie informacje.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że środki za działki będzie wypłacało miasto decyzją Rady 

Miasta, więc nie rozumie tego, że radni będą zwiększali środki na wykup działek bez 

informacji, czy operat jest dobrze zrobiony. Zwrócił się prośbą o informację, dlaczego radni 

nie będą mieli wglądu w operat, skoro środki będą wypłacane z gminy i jaką metodą ten 

operat wykonano.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że radni już zatwierdzili budżet na wypłatę odszkodowań 

nie mając danych do operatu. Jeżeli gmina uzna, że wycena jest za wysoka, ma prawo się 

odwołać od takiej decyzji. Dodał, że wyceny są na bieżąco analizowane.  

 

Tomasz Scheller zadał kolejne pytanie, czy do władz miasta dotarła informacja o 

wczorajszym wypadku autobusu MZK.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że mają takie informacje, policja prowadzi postępowanie. 

 

Tomasz Scheller zapytał również o spór związku zawodowego ze spółką MZEC.  

 

Zastępca Prezydenta wyjaśnił, że został zwolniony dyscyplinarnie pracownik MZEC, który 

był członkiem zarządu związku zawodowego. Pracownik odwołał się od tej decyzji i jest 

prowadzone postępowanie sądowe.    

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił się z prośbą o naprawę chodnika przy ul. Racławickiej ze 

względu na gromadzenie się błota na odcinku 3m. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że sprawa zostanie przekazana do zarządcy drogi, którym 

jest Marszałek Województwa.  

 

Sławomir Wołkowiecki powrócił do tematu śmierdzącego płotu z podkładów kolejowych 

przy stadninie koni na Wyspie, zapytał, czy uda się ten problem rozwiązać. 

 

Zastępca prezydenta stwierdził, że temat ten był wałkowany, Straż Miejska chodziła na 

kontrole i nic się nie zmieniło w tej sprawie.  

 

Radny Wołkowiecki wyraził swoje niezadowolenie, ponieważ uzyskał informację, że WIOŚ 

nie wydał pozwolenia na budowę z takich materiałów.  Ponadto zapytał, czy gmina posiada 

badania wytrzymałościowe komina na budynku MZEC, na którym zamontowana jest antena. 

 

Zastępca prezydenta stwierdził, że nie ma takich informacji, trzeba to sprawdzić.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

15. Wolne wnioski. 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się we wtorek 26 

marca 2024 r. o godzinie 14.00. 
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Tomasz Scheller podziękował radnym, którzy głosowali za budżetem, w którym było zadanie 

zakupu wozu strażackiego dla Sławięcic. 

 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął LXVII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

         Przewodniczący obrad  

         Ireneusz Wiśniewski  

 

Sesja zakończyła się o godzinie 18:37 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 


